

理论探讨

国家兴衰、包容性制度与全球平等

——以阿西莫格鲁等人的理论为例的分析 高景柱(3)

政府治理

公共危机中民众的自组织机制及其约束

——以抗击新冠肺炎疫情为例 龚志文 刘太刚(11)

公共服务合同外包中政府责任的复合维度:价值、支持与能力..... 程名(24)

结构紧张与网络聚合:网络民粹主义的生成及疏导..... 赵时雨(33)

区域治理

城市群治理绩效何以差异化

——基于三大城市群比较 张紧跟(46)

中央集权驱动、地方分级响应与政府间合作的机理:基于京津冀的实证阐释

..... 杨志云 纪姗姗(56)

社会治理

国家的视角与被贬低的社区:村改居社区治理的新问题 郑中玉 梁本龙(67)

行政吸纳抑或资源俘获:智慧养老服务供给中政府与社会组织的互动关系研究

——基于苏南Y街道智慧养老服务项目的案例分析 杜春林 臧璐衡(77)

产业扶贫缘何难以为继:目标嵌入与行动“脱嵌”

——基于一个地方案例 黎洁 本清松(86)

JOURNAL OF TIANJIN ADMINISTRATION INSTITUTE

(Bimonthly)

CONTENTS

NO.2 ,2021

The Rise and Fall of the Country , Inclusive System and Global Equality *Gao Jingzhu*(3)

Social Self-Organization Mechanism and Constraints in Public Crisis Management
..... *Gong Zhiwen , Liu Taigang*(11)

Unpacking the Government Accountability in Contracting-Out of Public Service : Value ,
Support and Capacity *Cheng Ming*(24)

Structural Tension and Network Convergence : The Generation and Channeling of Network
Populism *Zhao Shiyu*(33)

How to Differentiate Urban Agglomeration Governance *Zhang Jingen*(46)

The Centralization Authority Drive , Local Response , and Mechanism of Intergovernmental
Cooperation *Yang Zhiyun , Ji Shanshan*(56)

The State Perspective and Depreciated Community : the New Issue of Governance for Urban
Communities Transformed From Villages *Zheng Zhongyu , Liang Benlong*(67)

Administrative Absorption or Resource Capture : Research on the Interactive Relationship Between
Government and Social Organizations in Smart Pension Service
..... *Du Chunlin , Zang Luheng*(77)

Why is Industrial Poverty Alleviation Unsustainable : Target Embedding and Action Disembedding
..... *Li Jie , Ben Qingsong*(86)